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Närvarande: Sibban Andersson, Elin Abelsson, Efraim 

Pettersson, Anders Lundström, Helena Lundblom  

Anmält frånvaro: Anneli Fredriksson, Sandra Nilsson 

 

Närvarande 

 

 

Frånvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet för öppnat. 

§ 1 

Öppnande  

 

BESLÖT  

Att välja Elin Abelsson som sekreterare idag. 

§ 2 

Val av sekreterare 

 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 

BESLÖT 

Att godkänna dagordningen. 

§ 3 

Dagordning  

 

 

Vi går igenom FS förslag och motioner och ger riktlinjer till 

ombuden. Det har gått ut påminnelse till avdelningsledarna i 

kåren att komma med åsikter. 

Efraim antecknar vad kårstyrelse kommer fram till. 

§ 4 

FM – Fs förslag och motioner 

 

Elin presenterar hur det gick på städdagen som upptäckarna 

hade, tillsammans med sina föräldrar, i början av oktober. 

Det blev väldigt mörkt, så till nästa höst bör vi lägga 

städdagen två veckor tidigare så vi slipper jobba i mörker. 

Ett av de projekt som inte blev gjorda var att lägga tak på 

slanförrådet. Anders tar kontakt med Olof som har börjat dra 

igång detta. Olof har plåt som ska användas. Arbetet skjuts 

till våren. 

Det nya julmässekonceptet känns än så länge väldigt lyckat. 

Vi började tidigt på året med en utvärdering av senaste 

mässan. Vi har haft två möten hittills med julmässestök, och 

det har varit en bra uppslutning, jämfört med tidigare år. Det 

nya konceptet i år gav en välbehövd nytändning.  

 

Max har fått priset årets unga avdelningsledare som delas ut 

av förbundet. 

BESLÖT 

Att Anders får i uppdrag att samla ihop ett gäng ledare, 

inklusive Olof, som fixar taket över slanförådet.  

§ 5 

Rapporter: 

Städdagen 

 

 

 

 

Julmässestök 

 

 

 

 

Årets unga avdelningsledare 
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Arbetet med bankbytet har påbörjats.  

 

Kåren har 113 betalande medlemmar,varav 14 är nya för 

hösten 

§ 6 

Kassören har ordet  

-bankbyte 

-övrigt 

 

Låset vid dörren i köket är bytt nu.  

§ 7 

Scoutgården 

 
 

Den 2/11, på kårstämman, så kommer Ebba visa bilder från 

Korea, vi kommer prata och planera inför julmässan och kort 

redovisa hur det gått på FM. 

 

25/11–26/11 är Boda borg, 10 äventyrare och 4 ledare är 

anmälda, anmälan stänger den 25/10.  

 

Vi har fler dagar av julmässestök kvar framför oss.  

 

Anneli och Susanne är ansvariga för ledarvården.  

§8 

Kommande kårarrangemang 

- Kårstämma 2/11 

 

- Bodaborg 

 

 

- Julmässestök 12/11, 26/11, 

3/12, 5/12 

 

- Ledarvård 15/12 

 

Inga övriga frågor.  

§9  

Övrig fråga  

 

Nästa möte blir den 2/11 kårstämma, kårstyrelse 11/12 

 

§ 10 

Nästa möte 

 

Ordförande Sibban förklarade mötet för avslutat. 

  

§ 11 

Avslutning  

 

Vid protokollet      Ordförande 

 

 

Elin Abelsson     Sibban Andersson 

 

 

 

 

 

 

 

 


